
 

Protokoll förstyrelsemöte i Svensk Barnkardiologisk Förening 

Måndag 29 augusti 2022  

 

Närvarande: Jan Bergils, Maria Sjöborg-Alpman, Annika Öhman. Ida Jeremiasen, Erik Green 

och Jenny Alenius Dahlqvist (delvis) 

§1. Mötet öppnandes av ordförande Jan Bergils. 

§2. Dagordningen godkändes. 

§3. Föregående protokoll godkändes. 

§4. Rapport om föreningens ekonomi: inget nytt 

§5. Hemsidan. MA uppmärksammar oss på att målbeskrivning för ST-utbildning i Barn- och 

ungdomskardiologi saknas. JB och EG kommer att undersöka detta och lägga upp på nytt. 

Förslag om text om Nils-Rund Lundström till hemsidan. IJ kontaktat Gudrun Björkhem och 

Katarina Hanseus, som ska återkomma med text. 

§6. Arbetsdag för styrelsen planeras i Stockholm 20/1 2023. 

§7. Samarbete mellan studierektorer i barnkardiologi: inget nytt. 

§8.  

1. Rapport ang. Jr teaching course i arytmi. 
2. Lucia-föreläsning 13/12 16.00-17.00. JA skickar ut frågan till medlemmarna om någon 

vill och kan du bidra. Plan B är att Göteborg tar på sig att hålla i föreläsningen.  

§9.Aktuellt:  

1. Mixtur Lanoxin försvinner från Svenska apotek. Digitalis kommer att finnas att 
förskriva på licens. Styrelsen föreslår att information läggs som en nyhet på hemsidan. 
IJ kontaktar Michal Odermarsky, som skriver infotext till hemsidan. Generellt upplever 
styrelsen att tillgängligheten för läkemedel i barnberedningar blir allt sämre.  Vi 
kommer att ta upp detta i samband med BLF:s Delföreningsmöte och föreslå utökat 
samarbete mellan BLF och Eped. 

2. Vaccination Covd-19: inget nytt. 



§10. SWEDCON IJ informerar Årsrapport 2021 kommer mitten av september. 28/9 
användarmöte, vi uppmanas påminna våra medarbetare om att sista anmälningsdagen till 
mötet är 7/9.  

§11. Uppföljningsprogrammet: styrelsen kommer att arbeta vidare med detta under 
arbetsdag januari. Senaste varianten kommer att mailas ut till styrelsen för genomläsning.  

§12. Nya medlemmar: inga. 

§13. Övriga frågor: inga 

§14. Nästa möte 10/10 16.00-17.00, 14/11 16.00-17.00 

§15. Mötet avslutades av JB. 

 

 

 

För styrelsen Jenny Alenius Dahlqvist med god hjälp av Annika Öhman 

 


